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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΕΛΛΑΣ 

 

 

 ΔΗΜΟΣ ΕΔΕΣΣΑΣ    

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ 18ης  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ 

ΕΔΕΣΣΑΣ ΣΤΙΣ 6 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017 

 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  282/2017      

 

ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

33. ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΔΙΑΘΕΣΙΜΩΝ ΤΩΝ ΦΟΡΕΩΝ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΣΤΙΣ ΟΜΑΔΕΣ 

ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΩΝ Νο 250-ΚΟΙΝΟΥ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ ΤΟΥ Ν, 2469/97 ΚΑΙ ΤΟΥ Νο 260-

ΤΑΜΕΙΑΚΗΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΣΤΗΝ ΤΡΑΠΕΖΑ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ 

 

 Σήμερα Παρασκευή 6 Οκτωβρίου 2017 και ώρα 19.00 το Δημοτικό Συμβούλιο 

συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου Έδεσσας, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 22.215/2.10.2017 (Ορθή 

επανάληψη 4.10.2017) έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φίλιππου Γκιούρου, η 

οποία δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημοτικού Καταστήματος και 

επιδόθηκε νόμιμα, όπως ορίζουν οι διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα 

Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα 

Καλλικράτης». 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι ήταν παρόντα 

τα 23 από τα 27 μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και ονομαστικά οι:  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1 Γκιούρος Φίλιππος (Πρόεδρος) 13 Μάρκου Διονύσιος 

2 Παρθενόπουλος Γεώργιος (Αντιπρόεδρος) 14 Μουράτογλου Ιωάννης  

3 Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα 15 Πασχάλης Αλέξανδρος 

4 Βερικούκης Χρήστος  16 Ρυσάφης Αντώνιος 
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5 Γιώγας Δημήτριος  17 Σαμλίδης Μιχαήλ 

6 Δασκάλου Χρήστος  18 Σόντρας Ιωάννης  

7 Δημητριάδης Βασίλειος 19 Ταπαζίδης Δημήτριος 

8 Δίου Αναστάσιος 20 Τσιβόγλου Χρήστος  

9 Ζδρου Αικατερίνη  21 Φουνταλής Μιχαήλ  

10 Ιατρίδου – Βλαδίκα Αναστασία 22 Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ 

11 Κατσάρα – Βλάχου Μαρία  23 Χατζόγλου Ιωάννης 

12 Κούκος Γεώργιος   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

αν και κλήθηκαν νόμιμα 

1 Πισλίνας Χρήστος (Γρ/τεας) 3 Πέτκος Χρήστος 

2 Λαμπρόπουλος Κωνσταντίνος 4 Ταμβίσκου Ευτυχία 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Έδεσσας κ. 

Πέτρος Γαλανός για τα θέματα που περιλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη και 

αφορούν την κοινότητά του. 

Επίσης, στη συνεδρίαση προσκλήθηκαν νόμιμα οι Πρόεδροι των Τοπικών 

Κοινοτήτων για τα θέματα που περιλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη και αφορούν τις 

αντίστοιχες κοινότητές τους και παραβρέθηκαν οι: 

α. Άγρα κ. Θεόφιλος Καραμπάσης 

β. Καρυδιάς κ. Πέτρος Πασιαλής 

γ. Μεσημερίου κ. Αντώνιος Βλαδίκας 

δ. Παναγίτσας κ. Γεώργιος Παπαδόπουλος 

ε. Πλατάνης κ. Γεώργιος Μπουρδάνης  

Ο Δήμαρχος κ. Δημήτριος Γιάννου προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση. 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Ουρανία Πασιαλή, τακτική υπάλληλος του 

Δήμου για την τήρηση των πρακτικών. 

Ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία ο Πρόεδρος κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης και τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου άρχισαν να συζητούν 

τα θέματα. 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 33ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

των μελών την από 6.10.2017 εισήγηση του Δημάρχου κ. Δημητρίου Γιάννου, η οποία 

έχει ως εξής: 

«Με το υπ’ αριθμ. πρωτ. Οικ. 2/69965/ΔΛΔ/13.9.17 έγγραφο του Υπουργείου 

Οικονομικών/ΓΛΚ, με θέμα: «Μεταφορά διαθεσίμων των Φορέων της Γενικής 
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Κυβέρνησης στις ομάδες Λογαριασμών Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου του ν.2469/97 και Νο 

260-Ταμειακής Διαχείρισης στην Τράπεζα της Ελλάδος» καλούνται οι εποπτευόμενοι από 

το Υπουργείο Εσωτερικών Φορείς δηλαδή και οι Δήμοι να μεταφέρουν τα πλεονάζοντα 

κεφάλαιά και τα ταμειακά διαθέσιμά τους στην Τράπεζα της Ελλάδας προς επένδυσή 

τους σε repos (συμβάσεις πώλησης με σύμφωνο επαναγοράς) με γραμμάτια του 

Ελληνικού Δημοσίου (Άρθρο 15 παρ. 11 υποπαρ. Ζ’ του ν. 2469/1997 όπως ισχύει). 

Με το έγγραφο αυτό γίνεται επανεκκίνηση της από 20.4.15 ΠΝΠ. Η ΚΕΔΕ με 

αποφάσεις του ΔΣ της, των Γ.Σ. και των Συνεδρίων της, η ΠΕΔ/ΚΜ αλλά και το Δημοτικό 

μας Συμβούλιο είχαν ταχθεί τότε κατά της μεταφοράς των διαθεσίμων στην ΤτΕ (υπ’ 

αριθμ 91/2015 ΑΔΣ). Με βάση όσα είπε στην ΔΕΘ ο κ. Πρωθυπουργός, ότι δηλαδή 

σήμερα δεν βρισκόμαστε στο ασφυκτικό δημοσιονομικά περιβάλλον, στο οποίο 

βρισκόμασταν το 2015, δεν κατανοούμε σήμερα σε τί συνίσταται «η έκτακτη περίπτωση 

εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης» (άρθρο 44 παρ.1 του Συντάγματος). Η 

ΠΝΠ του 2015 και το συγκεκριμένο έγγραφο βάλουν ευθέως κατά του Συνταγματικού 

προστατευτικού θεσμικού πλαισίου, με το οποίο κατοχυρώνεται η διοικητική και 

οικονομική αυτοτέλεια των δήμων. Επίσης ο Δήμαρχος έθεσε υπόψη του Δ.Σ. το 

περιεχόμενο των από 20.4.15 και 22.4.16 εγγράφων της ΤτΕ και του από 18.4.16 

εγγράφου του ΟΔΔΗΧ. Στο έγγραφο του ΟΔΔΗΧ μάλιστα με έντονα γράμματα (3η 

σελίδα, 4η παράγρ.) ρητά αναφέρεται: «Παρόλα αυτά τονίζεται ότι, ουδεμία 

παρελθούσα απόδοση δεν δύναται να διασφαλίζει το ύψος μελλοντικών αποδόσεων.». 

Η Τ.Α. τα τελευταία επτά έτη των μνημονίων έχει υποστεί περικοπές των πόρων της σε 

ποσοστό 65% περίπου δηλ. όσο κανένας άλλος φορέας της γενικής κυβέρνησης. Τέλος 

θέτω υπόψη σας ότι και το Δ.Σ. της ΚΕΔΕ (20.9.17) και το Δ.Σ. της ΠΕΔΚΜ (27.9.17) 

τάχθηκαν κατά της μεταφοράς στην ΤτΕ». 

Κατόπιν, δόθηκε ο λόγος στον Αντιδήμαρχο Οικονομικών κ. Ιωάννη 

Μουράτογλου, ο οποίος ανέφερε μεταξύ άλλων ότι  τα ταμειακά διαθέσιμα καλύπτουν 

τα λειτουργικά έξοδα του Δήμου, καθώς επίσης και τις δεσμεύσεις που έχουμε αναλάβει 

έναντι της εκτέλεσης του προϋπολογισμού του ψηφισθέντος και εγκεκριμένου 

προϋπολογισμού του έτους 2017 και πρότεινε μετά από δύο μήνες να ξανασυζητηθεί το 

θέμα. 

Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στους Δημοτικούς Συμβούλους κ.κ. Μιχαήλ 

Φουνταλή, Βασίλειο Δημητριάδη, Ιωάννη Σόντρα και Δημήτριο Γιώγα καθώς και στον 

Δήμαρχο κ. Δημήτριο Γιάννου, προκειμένου να εκφράσουν τις απόψεις τους για το 

θέμα, όπως αναλυτικά αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 
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Ενόψει των ανωτέρω ο Πρόεδρος κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του τα παραπάνω, την αριθμ. 

658/2017 απόφαση του Δ.Σ. της ΚΕΔΕ καθώς και το με αριθμ. πρωτ. Οικ. 

2/69965/ΔΛΔ/13.9.17 έγγραφο του Υπουργείου Οικονομικών/ΓΛΚ,  

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κ α τ ά  π λ ε ι ο ψ η φ ί α  

Α. Ο Δήμος Έδεσσας να μην προβεί σε καμία ενέργεια που προβλέπεται στο με  

αριθμ. πρωτ. Οικ. 2/69965/ΔΛΔ/13.9.17 έγγραφο του Υπουργείου Οικονομικών/ΓΛΚ, με 

θέμα: «Μεταφορά διαθεσίμων των Φορέων της Γενικής Κυβέρνησης στις ομάδες 

Λογαριασμών Νο 250-Κοινού Κεφαλαίου του ν.2469/97 και Νο 260-Ταμειακής 

Διαχείρισης στην Τράπεζα της Ελλάδος» καθώς τα ταμειακά διαθέσιμα του Δήμου 

καλύπτουν τα λειτουργικά έξοδά του και τις δεσμεύσεις που έχει αναλάβει έναντι της 

εκτέλεσης του προϋπολογισμού του ψηφισθέντος και εγκεκριμένου προϋπολογισμού 

του έτους 2017. 

Β. Να ξανασυζητηθεί το θέμα μετά από δύο μήνες. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Βασίλειος Δημητριάδης δεν συμμετείχε στον 

καταρτισμό και τη λήψη της παραπάνω απόφασης (λευκή ψήφος).  

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθμό  282/2017 

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

 

 

Ακριβές απόσπασμα  

Έδεσσα  23.10.2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ Ν. ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα, Βερικούκης Χρήστος,  

Γιώγας Δημήτριος,  Δασκάλου Χρήστος, Δημητριάδης 

Βασίλειος, Δίου Αναστάσιος, Ζδρου Αικατερίνη, Ιατρίδου – 

Βλαδίκα Αναστασία, Κατσάρα – Βλάχου Μαρία, Κούκος 

Γεώργιος,  Μάρκου Διονύσιος, Μουράτογλου Ιωάννης, 

Παρθενόπουλος Γεώργιος,  Πασχάλης Αλέξανδρος,  

 Ρυσάφης Αντώνιος, Σαμλίδης Μιχαήλ, Σόντρας Ιωάννης, 

Ταπαζίδης Δημήτριος,  Τσιβόγλου Χρήστος, Φουνταλής 

Μιχαήλ, Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ, Χατζόγλου  

Ιωάννης.   

 

Αποδέκτες προς ενέργεια: 

- Γραφείο Δημάρχου κα Ξ. Μήτσκου 

Εσωτερική Διανομή (ηλεκτρονικά): 

-    Αντιδήμαρχο Οικονομικών κ. Ι. Μουράτογλου  


